
Referat fra drøftingsmøte om IFIKKs stillingsplan  

Dato: 07.02.2022  Sted: Zoom     

Tilstede:  

• fra IFIKK Tor Egil Førland og Karen Haugland 

• fra HR-seksjonen ved fakultetet: Greta Holm og Anders Rykke (referent)  

• Fra organisasjonene: Øystein Bjarne Ekevik (NTL), Frode Torp Christensen 

(Forskerforbundet), Fridtjof Jerve (Parat) og Mattias Solbakken (Akademikerne)  

 

1) Innledende bemerkninger  

Førland redegjorde kort for arbeidet med stillingsplanen som har resultert i vedtaksforslag - 

side 3 i notatet av 28. januar. 

  

2) Kommentarer fra organisasjonene 

NTL og Parat hadde kommentarer til stillingsplanen.  

NTL syns at fremstillingen av dokumentasjonen relatert til stillingsplanen gjør det vanskelig å 

orientere seg i saken, men at det i utgangspunktet ser greit ut. Det er godt at stillingsplanen 

reflekterer den økonomiske situasjonen instituttet befinner seg i. NTL stilte så spørsmål om 

fagmiljøenes oppfatning av stillingsplanen; om det har vært konsensus mellom fagmiljøene, 

eller om det er fagmiljøer som har stilt seg mer kritiske til planen. 

Førland meddelte at det ikke har vært fagmiljøer som har uttrykt misnøye med tildelinger 

eller helheten av stillingsplanen. Det har vært en intern diskusjon i kunsthistoriemiljøet, 

men diskusjonen har handlet om fagprofilen. Prosessen har vært fredelig. 

Parat ser på stillingsplanen som ambisiøs, samtidig som planen viser en forsiktighetslinje. 

Parat bemerket at det er positivt med fokus på administrative stillinger og administrativ 

oppbemanning som følge av flere eksternfinansierte prosjekter, o.l.  

Førland pekte på at selv om vedtaksforslaget foreløpig består av faste vitenskapelige 

stillinger, er det som følge av flere prosjekter viktig å satse administrativt. 

   

 

 

 

 

 



 

 


